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درورزشگاهها

مسلمانانچین

صدوردستوربازداشت

اول»عذرخواهی«کند

اعتراضمحسنهاشمی

قانونیبود

اشکنهبخورند

روسیهوچین

عضو کمیته علمی ستاد ملی مقابله با کرونا، با اشاره به افزایش قدرت سرایت کرونا 
ویروس، گفت: پیشــنهاد ما در کمیته علمی ســتاد ملی مقابله با کرونا، در جلسات آتی 
برگزاری کنکور در استادیوم ها از جمله استادیوم آزادی و فضای باز آن است. دکتر مینو 
محرز با اشاره به جهش ویروس کرونا گفت: در ابتدای شیوع کرونا، هر یک نفر بیمار مبتلا 
بــه کوویــد_۱۹ ممکن بود چهار نفر را مبتلا کند، اما با جهش ویروس، هر یک نفر مبتلا 
به ویروس، می تواند ده نفر را مبتلا کند. وی که در یک برنامه رادیویی صحبت می کرد، 
درباره برگزاری کنکور در شــرایط کرونایی گفت: کنکور سراسری برای هر دانش آموز 
تعیین سرنوشت برای او محسوب می شود و این امتحان باید در شرایطی به دور از استرس 
برگزار شود. پیشنهاد ما در کمیته علمی ستاد ملی مقابله با کرونا، در جلسات آتی، برگزاری 

کنکور در استادیوم ها از جمله استادیوم آزادی و فضای باز آن است.

محمود احمدی بیغش نماینده شــازند و عضو کمیسیون امنیت ملی در نطقش  در 
مجلس علی مطهری را نماینده بی خاصیت معرفی کرد و گفت: مسلمانان چین هیچ مشکلی 
با دولتشــان ندارند و دادستانی باید به اظهارات مطهری در دفاع از مسلمانان چینی ورود 
پیدا کند. محمود احمدی بیغش نماینده شازند افزود: اخیرا شاهد برخی موضع گیری های 
نسنجیده و فاقد هرگونه اعتبار و استناد از سوی بعضی از سیاسیون بی خاصیت و همیشه 
طلبکار از جمله فردی که خود سابقه نمایندگی دارد در خصوص مسلمانان منطقه سین 
کیانگ چین هستیم که تحقیقات نشان می دهد نه تنها این اظهارات سخیف و ضد امنیت 
ملی صحت ندارد بلکه ده ها میلیون مسلمان چین با دولت و دولت با مسلمانان مشکلی 
ندارند و قیاس آن با مســلمانان فلســطین یک فتنه غرب گرایانه است و این اظهارات در 
راستای استمرار خط فکری نفاق برانگیز این جریان بی خاصیت و پرمدعا برای تحت تاثیر 

قرار دادن روابط مناسب ایران و چین صورت می گیرد.
گفتنی است، علی مطهری در توییترش نوشته بود: »مگر مسلمان چینی چه فرقی با 
مسلمان یمنی یا فلسطینی دارد؟« عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس 
شورای اسلامی عنوان کرد: اینجانب از منتقدان جدی پنهانکاری وزارت امور خارجه در 
بعضی از مسائل هستم، اما به هیچ وجه اظهارات مداخله جویانه جریان انحرافی اصلاحات 
و رهبران دچار توهم سیاسی این جریان پرهزینه را علیه منافع ملی برنمی تابم و از این تریبون 
از دادستان محترم کل کشور می خواهم ملاحظات را کنار گذاشته و با امثال این ذهن های 

بیمار با قاطعیت و شدت برخورد کند.

رییس حوزه قضایی بخش حســن آباد در پی انتشــار مطالبی در فضای مجازی در 
خصوص حمله مسلحانه با سلاح سرد به عوامل یکی از برنامه های تلویزیونی در روستای 
خانلق بخش حسن آباد فشافویه گفت: دستور بازداشت فردی که اقدام به استفاده از سلاح 
ســرد کرده بود صادر شده است. حسینی رییس حوزه قضایی بخش حسن آباد در رابطه 
با حمله مسلحانه با سلاح سرد به عوامل یکی از برنامه های تلویزیونی در روستای خانلق 
بخش حسن آباد فشافویه، گفت: تحقیقات همه جانبه قضایی در مورد این پرونده در حال 
انجام است. حسینی تصریح کرد: در حال حاضر دستور بازداشت فردی که اقدام به استفاده 
از سلاح سرد کرده بود صادر شده است. رییس حوزه قضایی بخش حسن آباد بیان کرد: 
موضوعی که در رابطه با آزاد شدن متهم مطرح شده کذب است. رییس حوزه قضایی بخش 
حسن آباد اذعان کرد: تحقیقات همه جانبه لازم در خصوص این پرونده در دست انجام 

است و پیگیری های مربوطه قطعا انجام خواهد شد.

کیهان نوشت: برای جلب اعتماد عمومی و همراه کردن ظرفیت جریان های ارزشی 
و انقلابی کشور با دولت، اعتراف به اشتباه، آنچنانکه آقای رئیس جمهور در مورد مسکن 
از کاهلی دولت گفت و اذعان کرد که کاری برای مسکن در پنج  سال اول دولت او انجام 
نشد و مشکلات کنونی ناشی از آن عدم اقدام دولت است، در بخش های دیگر نیز آقای 
روحانی با اعلام ناکامی  دولت خود و عذرخواهی از مردم، آستین همت را برای خدمت 
بالا بزند و آمادگی دولت خود برای تعامل با مردم و ارکان نظام را در مراحل عمل اعلام کند.

محســن هاشمی رفســنجانی، رئیس شورای شــهر تهران در واکنش به تخریب 
شــخصیت آیت الله هاشــمی در صدا و سیما به رئیس این ســازمان نوشت و نسبت به 
سوگیری های رسانه ملی انتقاد کرد. در بخشی از این نامه آمده است: سوال اینجاست که 
چرا جریانات و رسانه هایی در داخل نظام و با پول بیت المال به جعل، تقطیع و تحریف 
ســخنان و عملکرد آیت الله هاشــمی می پردازند تا ذهنیت افکار عمومی را که در شرایط 
ســخت اقتصادی قرار دارد نســبت به نظام تخریب کنند. مقام معظم رهبری، در خطبه 
تاریخی ۲۹ خرداد ســال ۱۳۸۸، پس از ذکر ســوابق، مجاهدت ها و عدم ثروت اندوزی 
آیت الله هاشــمی رفســنجانی، تصریح می کنند که " این ها حقایقی است که نسل جوان 
باید بدانند" و متاسفانه رسانه ملی بجای عمل به توصیه صریخ رهبرمعظم انقلاب، تریبون 
خود را در اختیار جریانات تندرو و افراطی قرار داده است که بصورت آشکار به تحریف 
و جعل تاریخ می پردازند. جنابعالی خود یکی از مدیران خدوم دولت سازندگی بوده اید 
و از نزدیک شاهد زندگی شخصی آیت الله هاشمی رفسنجانی بوده اید، اما خوشبختانه 
امروز در های منزل ایشان که از سال ۱۳۶۰ تا روز پایانی عمر، در آن زندگی کرده اند با همه 
وسایل و لوازم خانه، با تبدیل شدن به موزه، به روی مردم گشوده شده، مناسب است که 
دوربین های صداوسیما را به درون این خانه بفرستید تا با تصویر برداری از خانه و وسایل 
مشخص شود که آیا زندگی ایشان توام با اشرافی گری بوده است یا مصداق ساده زیستی؟ 
و بسیار بهتر خواهد بود که دوربین صداوسیما به اندرونی بسیاری از مدعیان زهدفروشی 

وانقلابی گری نیز برود که عیار مردمی بودن مشخص شود.

رئیس کمیسیون برنامه و بودجه مجلس پاسخ نامه رئیس مجلس درباره بررسی نحوه 
انتخاب رئیس دیوان محاسبات را داد. در پی نامه محمد باقر قالیباف رئیس مجلس شورای 
اسلامی به حمیدرضا حاجی بابایی رئیس کمیسیون برنامه و بودجه جهت بررسی مجدد 
فرآیند انتخاب رئیس دیوان محاسبات کشور، حمیدرضا حاجی بابایی در نامه ای به قالیباف 
اعلام کرد، پس از برگزاری مجدد دو جلسه اعضای کمیسیون و بررسی برخی انتقادات، 
بار دیگر درستی فرایند انتخاب رئیس دیوان محاسبات مورد تایید اعضای کمیسیون بودجه 
مجلس قرار گرفته است. در نامه حاجی بابایی که به رئیس مجلس نوشته شده است با اشاره 
به برگزاری جلسات مجدد اعضای کمیسیون برنامه و بودجه و نیز بررسی برخی انتقادات، 
اعتراضات و نامه های ارسالی به آنان، تاکید شده است که با اتفاق نظر اعضای حاضر در 
این کمیسیون، تمامی شرایط مندرج در قانون دیوان محاسبات، قانون آیین نامه داخلی و 
نیز شــرایط مندرج در تبصره های آن در فرایند معرفی رئیس و دادســتان دیوان به صحن 

مجلس و انتخاب آنها لحاظ شده است.

آبگوشت که هیچ، حتی نمی توانند اشکنه بخورند. احمد توکلی در مصاحبه با رادیو 
در پاسخ به این که با بازگشت کوپن به اقتصاد موافق است یا خیر، اظهار کرد: اگر کوپن به 
معنای کالابرگ باشد، باید گفت امروز کنترل آن آسان تر و تقلب در این زمینه، کمتر است. 
وی افزود: وقتی بحث کمک به مردم در میان می آید، اگر دولت مقید باشد کالا هایی خاص 
مــورد مصــرف مردم قرار گیرد، کمک نقدی صورت نمی گیرد. توکلی با ذکر مثالی ادامه 
داد: در امریکا که زودتر از ســایر کشــور ها این کار را آغاز کرد، کوپن را به غذا اختصاص 
می دادند و مردم تنها قادر بودند غذایی خاص را تهیه کنند و امروز در شرایط کرونایی این 
کوپن ها عرضه می شود. وی ضرورت کوپنی شدن کالا های اساسی در دوران جنگ را به 
دلیل مشکل در تامین مایحتاج مردم دانست و در پاسخ به این بحث که کوپنی شدن دور از 
شأن ملت ایران است گفت: این در شأن ملت ایران نیست که ۱۱ میلیون نفر حاشیه نشین 
داشته باشیم؟ به ملت ایران می آید گرسنه باشند و نتوانند یک کیلو گوشت بخرند؟ توکلی 
گفت: به دلیل سیاست های ارزی نادرست دولت، همه قیمت ها با افزایش ارز، بالا کشیده 
می شود و به دلیل عدم حضور دولت، تمام بنگاه های اقتصادی در نقش قیمت گذار وارد 

عمل می شوند و در این شرایط مردم آبگوشت که هیچ، حتی نمی توانند اشکنه بخورند.

رئیــس اتاق بازرگانی ایران و چین گفت: در حال حاضر عملا هیچ مبادله بانکی با 
روسیه و چین نداریم و اگر فردی با پاسپورت ایرانی در این کشورها درخواست خدمات 
بانکی کند، از ارائه آن خودداری می شود.  ما دو مشکل اساسی در سیستم بانکی داریم؛ یکی 
تحریم های آمریکاست و مشکل دوم موضوع FATF است که نپذیرفتن شرایط آن موجب 
مشکل شده، در هفته اخیر از سوی این نهاد مالی مکرراً به سیستم های بانکی دنیا بخشنامه 

شده که ایران یک کشور پرریسک  است و باید مبادلات مالی آن به شدت کنترل شود.

اخبار ویژه ...

سیاسی

سرویس سیاسی- »اسحاق جهانگیــری« در جلسه 
شــورای عالی اجرای سیاســت های کلی اصل ۴۴ قانون 
اساســی که به ریاســت وی برگزار شــد، با تأکید بر این 
شــورا مســئولیت هماهنگی و برنامه ریزی برای اجرای 
این سیاســت ها را بر عهده دارد، خاطرنشان کرد: با وجود 
اقدامات و دستاوردهای خوبی که در بخش سرمایه گذاری 
و خصوصی ســازی انجام شــده اما هنوز فاصله زیادی با 

اهداف تعیین شده داریم.
معــاون اول رییس جمهوری افــزود: پس از ابلاغ 
سیاســت های کلــی اصل ۴۴ قانون اساســی از ســوی 
رهبر معظم انقلاب و رفع محدودیت برای رشــد بخش 
خصوصی، انتظار می رفت بن بســت های بزرگی از پیش 
روی بخش خصوصی برداشته و برای فعالان اقتصادی و 

بطور کلی برای اقتصاد کشور افق گشایی شود.
وی با بیان اینکه باید همزمان با ابلاغ سیاســت ها و 
برنامه ریزی ها برای رشد بخش خصوصی، فرهنگ سازی 
لازم در جامعــه نیــز انجام می شــد، خاطرنشــان کرد: 
سیاســت های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی باید به گفتمانی 
غالب در کشــور تبدیل شود و ســرمایه گذاران و فعالان 
اقتصادی به عنوان انســان هایی شریف در جامعه شناخته 
و معرفی شــوند که با سرمایه گذاری خود به دنبال توسعه 

اقتصادی و اشتغال زایی در کشور هستند.
جهانگیری با انتقاد از کسانی که به بخش خصوصی 
حمله و آنها را افــرادی غارتگر معرفی می کنند، تصریح 
کــرد: باید فرهنگ حمایت و دفاع از بخش خصوصی در 
جامعه ترویج پیدا کند و اجازه ندهیم به بخش خصوصی 

و فعالان اقتصادی در رسانه ها بی حرمتی شود.
کاهــش زمان صدور برخی از مجوزها از ۵۶ 

روز به ۴ روز
جهانگیری در ادامه با اشــاره به گزارش وزیر امور 
اقتصــادی و دارایی در خصوص عملکرد هیئت مقررات 
زدایی و بهبود کســب و کار را مثبت ارزیابی کرد و گفت: 
اینکه بر اســاس گزارش ها روند صدور برخی مجوزها و 
اســتعلامات از ۵۶ روز به ۴ روز رســیده اتفاقی مبارک و 
گامی مثبت در بهبود کســب و کار در کشور است. معاون 
اول رییس جمهوری ادامــه داد:  البته باید همپای کاهش 
فرایند صدور مجوزها، سازوکاری نیز برای جلوگیری از 
تولید بخشنامه و مقررات دست و پاگیر تعیین شود که لازم 
اســت، هیئت مقررات زدایی و بهبود کسب و کار در این 
زمینه نیز فعال باشد و راهکارهایی برای جلوگیری از تولید 
بخشنامه و مقررات زائد تدوین کند. جهانگیری در ادامه با 
اشاره به سخنان برخی از اعضای جلسه در انتقاد به افرادی 
کــه اراضی و دارایی هایی را از دولت دریافت کرده اند، اما 
هیچ اقدام اقتصادی و سرمایه گذاری در آن انجام نداده اند، 
تصریح کرد:  بلوکه کردن ســرمایه ها و دارایی های دولت 
اقدامی نامناســب اســت و باید در قراردادهایی که برای 

افراد تنظیم می شــود زمان مشخصی تعیین شود تا اگر در 
مدت معین شده کار و فعالیت انجام نشد، امکانات دولت 

متوقف نماند.
معاون اول رییس جمهوری از وزارت امور اقتصادی 
و دارایی خواست این موضوع را در هیئت مقررات زدایی 
و بهبود کســب و کار مورد بحث و بررســی قرار دهند و 
پیشنهاد مشخصی برای پیشگیری از بلوکه شدن دارایی ها 
و ســرمایه های کشــور به دولت ارائه دهند. جهانگیری 
همچنیــن از وزارت امور اقتصادی و دارایی و ســازمان 
بورس خواســت با توجه به اینکه مردم به بازار ســرمایه 
اعتمــاد کرده اند و این بازار در ایام اخیر از رشــد خوبی 
برخوردار بوده اســت، با تمام ظرفیت از آن حراســت و 
مراقبت کنند تا دغدغه ای برای مردم وجود نداشته باشد.

وی در عیــن حــال گفت: البته بــه صورت طبیعی 
بورس دارای ریســک است و مردم باید با آگاهی و دقت 

در آن فعالیت کنند.
در این جلســه که وزرای امــور اقتصادی و دارایی، 
دادگســتری، رییس سازمان بورس و اوراق بهادار، رییس 

اتــاق بازرگانی ایران، رییس اتاق تعــاون ایران و رییس 
ســازمان خصوصی ســازی نیز حضور داشــتند، معاون 
وزیر امور اقتصادی و دارایی گزارشــی از عملکرد هیات 
مقررات زدایی و تســهیل صدور مجوزهای کسب و کار 

ارائه کرد.
در این گزارش به آثار ملموس اقدامات انجام شده از 
سوی هیئت مقررات زدایی و بهبود کسب و کار اشاره شد 
که بخشی از این آثار عبارت بودند از: کاهش زمان صدور 
مجوزها، تقلیل هزینه کســب و کارها، حذف مراجعات 
حضوری مردم، تسهیل در فرایند اخذ پروانه کسب صنفی، 
تسهیل شروع کسب و کار از طریق پنجره واحد فیزیکی، 
تسهیل در شرایط و فرایند واگذاری زمین و تغییر کاربری 

اراضی.
در ادامه این گزارش همچنین به برخی از مهم ترین 
چالش هــای پیش روی هیئت مقــررات زدایی و بهبود 
کســب و کار پرداخته شد و اعضای جلسه در خصوص 
مقررات زدایی و بهبود کســب و کار به بحث و بررســی 

پرداختند و تصمیمات لازم اتخاذ شد.

باید فرهنگ حمایت و دفاع از بخش خصوصی 
در جامعه ترویج پیدا کند

معاون اول رییس جمهوری گفت: باید فرهنگ حمایت و دفاع از بخش خصوصی در جامعه ترویج پیدا کند و اجازه ندهیم
 که به بخش خصوصی و فعالان اقتصادی در رسانه ها بی حرمتی شود. 

سرویس سیاسی- منصور حقیقت پور 
گفــت : نمی توان انقلابی گــری را متعلق به 
یک طیف خاص دانســت؛ مثلًا شهید قاسم 
ســلیمانی چهره ای بود نه اصلاح طلب و نه 
وابستگی تشکیلاتی به اصولگرایان داشت. 
کشور دقیقاً به آدمی مثل ایشان احتیاج دارد 
و مردم به چهره ای مثل شهید سلیمانی رأی 

خواهند داد.
اصولگــرا یــا اصلاح طلــب؟ اینکه 
کاندیــدای مورد نظر کدام یک از گروه های 
سیاسی در مردادماه ۱۴۰۰ کلید پاستور را از 
حسن روحانی تحویل خواهد گرفت سوالی 
است که حتماً ذهن بخش بزرگی از جامعه 
را به خود مشــغول کرده اســت. برای رسیدن به جواب این پرسش باید منتظر ماند و دید از 

میان کاندیداها، اصولگرا یا اصلاح طلب، چه کسی جانشین حسن روحانی خواهد شد.
منصور حقیقت پور، فعال سیاسی اصولگرا،  در این  باره اظهار داشت: این روزها خیلی ها 
ایــن ذهنیــت را به جامعه ترویج می دهند که به احتمال زیاد مردم کمی در انتخابات ۱۴۰۰ 
رأی خواهند داد. این در حالی است که مردم قطعاً با نظام قهر نمی کنند و حتماً پای انتخابات 
خواهند آمد و رئیس جمهوری مد نظرشان را انتخاب خواهند کرد. شاید بگویید، بیشتر مردم 
در انتخابات اسفند گذشته رأی ندادند، اما باید این را در نظر بگیریم که بحث انتخابات مجلس 
با انتخابات ریاست جمهوری فرق می کند و ان شاءالله در انتخابات ریاست جمهوری شاهد 
حضور پررنگ مردم خواهیم بود. نماینده ادوار مجلس در ادامه گفت: مردم برای ایجاد تحول 
در ساختارهای تصمیم گیری، به ویژه ساختار اقتصادی، وارد صحنه می شوند و به کسی رأی 

خواهند داد که برنامه های جامعی برای برداشتن موانع اقتصادی داشته باشد.
او تصریح کرد: مردم مخصوصاً در انتخاب رئیس دولت قابل  پیش بینی نیستند. با این 
حال باید دید در ماه های باقی مانده تا روز انتخابات چه مسائلی رخ خواهد داد. اما می توان 
گفت که عموم مردم به اصولگرا یا اصلاح طلب بودن کاندیداها کاری نخواهند داشت؛ یعنی 
این  بار با توجه به مدل انقلابی، یک رجل اقتصادی را انتخاب خواهند کرد تا او با اندیشــه 
اقتصــادی فضای مخدوش اقتصاد را ترمیم کند. من احتمال می دهم  عناصر جدیدی وارد 

رقابت شوند تا کشور و البته مردم را بالاخره از تنگناهای اقتصادی نجات دهند.
حقیقت پــور ادامــه داد: اگر به ادبیات مقام معظم رهبری درباره انتخابات دقت کنیم، 
می بینیم که ایشان بحث انقلابی گری، حزب اللهی و جوان بودن را مطرح می کنند. به همین 
دلیل امیدوارم عنصرهایی پیدا شــوند که فرا اصلاح طلب و فرا اصولگرا باشند تا بتوانند از 
همه ظرفیت ها برای کاهش مشکلات بهره گیرند. همان طور که در دفاع مقدس به یک مدلی 
رســیدیم که لشــکرها و داوطلبان، ورای بحث های سیاسی، به خوبی مشکلات آن مقطع 
تاریخی مان را حل کردند. او توضیح داد: همچنین باید تاکید کرد که نمی توان انقلابی گری 
را متعلق به یک طیف خاص دانست؛ مثلًا شهید قاسم سلیمانی چهره ای بود نه اصلاح طلب 
و نه وابستگی تشکیلاتی به اصولگرایان داشت. کشور دقیقاً به آدمی مثل ایشان احتیاج دارد 
و مردم به چهره ای مثل شهید سلیمانی رأی خواهند داد، اساساً باید گفت تنها راه برون رفت 
از بحران ها هم همین است و بس. این فعال سیاسی اصولگرا اضافه کرد: امیدوارم چهره های 
انقلابی که در خود توانایی خدمت می بینند در انتخابات ۱۴۰۰ اعلام کاندیداتوری کنند و 
بدانند که برای رأی آوردن و حضور در صحنه احتیاجی به حمایت از گروه های سیاسی فعال 
ندارند. مردمی که از هر طیف و سلیقه ای در تشییع شهید سلیمانی شرکت کردند  در انتخابات 

هم بی توجه به جریان های سیاسی، به فردی انقلابی رأی خواهند داد.
منصور حقیقت پور در پایان گفت: باید زمینه را برای مشارکت بالا فراهم کنیم، چون 
همان طور که مشارکت بالا برای نظام امتیازی سیاسی و امنیتی محسوب می شود، مشارکت 

پایین وزن نظام را در نظام بین الملل سبک خواهد کرد.

سرویس سیاسی-  وزیر کشور گفت: 
در رابطــه با قرارداد بلندمدت ایران و چین 
متاســفانه در فضای رسانه خارج از کشور 
این موضوع را مصداق کامل تحریف نشان 
دادند.  عبدالرصا رحمانی فضلی در حاشیه 
نشســت ســتاد هماهنگی اطلاع رسانی 
و تبلیعــات در جمع خبرنــگاران درباره 
قــراردادت بلندمدت و ۲۵ ســاله ایران و 
چین افزود: رسانه های خارجی با تحریف 
موضوع، مباحــث و موضوعاتی را مطرح 
کردند که اصلا صحت ندارد. وزیر کشــور 
با ذکر نمونه ای از این تحریفات اظهار کرد:  
از جمله اینکه رسانه های خارجی به فروش 
برخی از مناطق و چاه های نفت اشاره کردند که همه جزو موارد تحریف بوده است. رییس 
شورای امنیت کشور از رسانه های داخلی خواست تا در آگاه سازی و اطلاع رسانی روی 
این موضوع بیشتر فعالیت کنند. وزیر کشور  تصریح کرد: این موضوع بین ایران و چین در 
حد توافق اولیه بوده و در این روند، محورهای همکاری برای ۲۵ سال مشخص می شود، 
اما برای اجرایی شدن، حتما فرایندهای قانونی را طی کند که تصویب در دولت و سپس 

در مجلس از اجزای این روند قانونی خواهد بود.
وزیر کشور بیان اینکه امروز آخرین جلسه این ستاد در دوره ۲ ساله فعالیت برگزار 
شــد، گفت: اگر فردا در جلســه هماهنگی قوا، دوره فعالیت ستاد، تمدید شود، ادامه این 
جلسات را برگزار خواهیم کرد. وی ادامه داد: امروز گزارش مفصلی از عملکرد نزدیک به 
۲ سال کمیته های مختلف ارائه شد. اقدامات کمیته قضایی، اقدامات بسیار مؤثری بود و 
ضمن اینکه مدیریت خوبی در فضای رسانه ای از نظر حقوقی انجام شد اما در این ستاد 

روزنامه یا سایتی بسته نشد و هیچ بازداشتی  نداشتیم.  
رحمانی فضلی تصریح کرد: رسانه ها هماهنگی، همکاری، درک و فهم درست و 
همواره به توصیه ها توجه داشــتند و اگر مواردی هم احساس کردیم که خارج از مصوبه 
است با تذکر جزئی حل شد. وی افزود: کمیته رسانه ای و همچنین کمیته های محتوایی 
و کمیته ضد عملیات روانی، گزارش مفصلی از عملکرد رسانه ها در این حوزه، اقدامات 

کمیته ها و روند تامین محتوا ارائه کردند. 
رییس ستاد اطلاع رسانی و تبلیغات اقتصادی با اشاره به اینکه بیش از هزار مصوبه در 
این دو سال داشتیم، اظهار کرد: بر اساس گزارشی که در جلسه امروز ارائه شد، مصوبات 
ســتاد به نحو مطلوبی به مرحله اجرا درآمده است و همه باید در مسائل اقتصادی تلاش 
کنیم با اولویت پیشگیرانه، فضا را به گونه ای پیش ببریم که مانع سو استفاده و بهره برداری 

رسانه های خارجی و معاندین از فضای اقتصادی کشور شویم.
رحمانی فضلی با تاکید بر اینکه در این ۲ ســال، بیش از ۷۰ درصد سیاســت ها و 
مصوباتی که در این ستاد تصویب شد، مبتنی بر بحث پیشگیری بوده ، تصریح کرد: با این 
رویکرد، تلاش ما بر این بود تا آن دسته از مسائل اقتصادی را که موجب تشدید دغدغه و 
نگرانی های مردم می شود به نهادهای اجرایی، دولت و مجلس منعکس کنیم و نگذاریم 

اتفاقی بیفتد که 
 تا حد زیادی، این مقصود حاصل شده است. رییس ستاد اطلاع رسانی و تبلیغات 
اقتصادی با بیان اینکه در جلسه امروز مجددا موضوع نظارت در حوزه قیمت ها به عنوان 
یکی از مطالبات افکارعمومی مطرح شد، گفت: در جلسه امروز، گزارش دقیق و درستی 
در این حوزه از سوی متولیان ارائه شد، خوشبختانه کارهای خوبی انجام و با کارگروهی که 
از قوای مختلف تشکیل شده است، در حال تقویت امر نظارت هستند.  وزیر کشور با اشاره 
به ارائه گزارشی از وضعیت منابع، اعتبارات و تسهیلات مقرر برای پرداخت به واحدهای 
صنفی و تولیدی در جلسه امروز گفت: اتحادیه ها و صنوف نسبت به میزان و زمان ارائه 
این کمک نظراتی داشتند از جمله اینکه مبالغ افزایش یابد و فرایند پرداخت تسهیل و تسریع 
شود؛ البته این کمک از نظر ما مبلغ ناقابلی است و درحد توان و ظرفیت دولت است، اما 

نظرات اصناف مورد توجه قرار گرفت و حتما منعکس خواهد شد.
 رحمانی فضلی گفت: در شــرایط خاص کنونی و به ویژه در شــرایط شیوع کرونا 
که تاثیر جدی بر مسائل اقتصادی و معیشت مردم دارد، به گونه ای عمل کنیم که واقعیت 
های موجود اقتصادی کشور را به مردم منتقل کنیم و ضمن جلب حمایت و پشتیبانی مردم 
برای عبور از مشکلات، بتوانیم همه با هم مسائل کشور را حل کنیم. وزیر کشور با اشاره 
به فرمایشات اخیر مقام معظم رهبری و تأکید ایشان در خصوص ضرورت امیدآفرینی، 
اعتماد سازی و تشویق به تولید و سرمایه گذاری ابراز امیدواری کرد: به لطف خداوند و با 

اراده مشترک همه اجزای کشور، از این شرایط خاص عبور خواهیم کرد.

منصور حقیقت پور فعال سیاسی اصولگرا: 

مردم در 1400 یک رجل اقتصاد 
را انتخاب خواهند کرد

وزیر کشور: 

فضای رسانه ای خارجی قرارداد 
ایران و چین را تحریف کرد

جهانگیری معاون اول رییس جمهور: 

سرویس سیاسی- به گزارش پایگاه اطلاع رسانی 
دفتر هیات دولت، »اسحاق جهانگیری« مصوبه مربوط 
به تهاتر مطالبات و بدهی های تعدادی از شــرکت های 

خصوصی با دولت را ابلاغ کرد.
هیات وزیران در جلسه مورخ هشتم مرداد ۱۳۹۹ 
مصوب کرد مطالبات شــرکت مدیریــت پروژه های 

نیروگاهی ایــران )مپنا( بابت مطالبات شــرکت های 
تابعه شامل شرکت تولید برق پره سر مپنا به مبلغ ۵۰۰ 
میلیارد ریال و شــرکت فــارس گاز پاورپلنت به مبلغ 
)۵۹/۳۴۰/۹۸۱/۴۵۹( ریال از شــرکت مادرتخصصی 
تولید نیروی برق حرارتی با اصل بدهی این شرکت ها 

به گمرک جمهوری اسلامی ایران تهاتر شود.

همچنیــن به موجــب مصوبه فــوق، مطالبات 
شرکت فارس غاز باوربلانت و شرکت ساوت اصفهان 
پاورپلنت از شرکت دولتی شرکت مادرتخصصی تولید 
نیروی برق حرارتی با بدهی همان شرکت ها به سازمان 
امور مالیاتی کشــور به مبلغ )۴/۹۰۰/۸۷۸/۷۹۴/۹۴۰( 

ریال تهاتر شد.

توسط معاون اول رییس جمهور:

تهاترمطالباتوبدهیهایتعدادیازشرکتهایخصوصی
بادولتابلاغشد

معاون اول رییس جمهوری، مصوبه مربوط به تهاتر مطالبات و بدهی های تعدادی از شرکت های خصوصی با دولت را ابلاغ کرد. 

سرویس سیاســی- اصلاح طلبان 
برخــلاف انتخابــات ۹۲ و ۹۶ در فضایی 
مملــو از ابهــام منتظــر روز برگــزاری 
انتخابات ۱۴۰۰ هستند. چگونگی حضور 
اصلاح طلبان در سیزدهمین دوره انتخابات 
ریاســت جمهوری همچــون معمایــی 
چندمجهولی بدون پاســخ مانده اســت 
و فقط گذشــت زمان مشــخص خواهد 
کرد کــه اصلاح طلبــان می توانند به طور 
جدی به فکر توفیق ســه باره در انتخابات 
ریاست جمهوری باشند یا از پیش به عنوان 
تماشــاگران رقابت در میــدان بی رقیب 

خواهند بود.
غلامعلــی رجایی، فعال سیاســی 
اصلاح طلــب، در این  باره اظهار داشــت: 
رویکــرد اصلاح طلبــان در انتخابــات 
۱۴۰۰ تابــع رویکرد آقای خاتمی خواهد 
بود. اصلاح طلبــان همواره با وجود اینکه 
بخشــی از حاکمیت برایشان ممنوعیت و 

محدودیت هایی در نظر گرفته اما ســعی 
خواهند کرد به طور جدی وارد رقابت های 

انتخاباتی شوند.
مشــاور اســبق آیت الله هاشــمی 
رفســنجانی در ادامه گفــت: درباره آمدن 

یا نیامدن جریــان اصلاحات به انتخابات 
باید این را در نظر گرفت که اگر شــورای 
نگهبان کما فی السابق ژنرال های این طیف 
را کنار بگذارند، شرایط برای اصلاح طلبان 
دشوار خواهد شد. چون آنها دیگر قائل به 
حمایت از کاندیدای اجاره ای نیستند و به 
همین دلیل لازم است یکی از اصلاح طلبان 
شاخص مجوز کاندیداتوری در انتخابات 

را بگیرد.
او تصریح کرد: این محدودیت ها در 
حالی اعمال می شود که عقل سیاسی حکم 
می کند  جریانی که ۲۳ سال پیش برای آقای 
خاتمی ۲۰ میلیون رأی و چهار سال بعد ۲۲ 
میلیون رأی از مردم گرفت باید در انتخابات 
حضور یابد تا فضای انتخاباتی از نشــاط 

لازم بهره منــد باشــد. ممانعت از حضور 
اصلاح طلبان در انتخابات مثل این اســت 
که ســوپر محله یک مشتری را که به اندازه 

۱۰ مشــتری خرید می کند، از خود براند و 
دخلش را از منبع قابل توجهی محروم کند.
رجایی ادامه داد: شــاید عده ای هم 
بگویند »اصلاح طلبان باید در هر شرایطی 
در انتخابات شــرکت کننــد«. جریان رد 
صلاحیــت شــاخص های اصلاح طبــی 
مثل این اســت که یک کشــتی گیر در اوج 
آمادگی شــانس مســلم گرفتن مدال طلا 
باشــد، اما مربیان تیم ملی با دلایل واهی او 
را از ملی پوش شــدن محروم کنند. طبیعی 
است که آن کشتی گیر چابکی و انگیزه اش 
را بــه مــروز زمان از دســت خواهد داد. 
دربــاره اصلاح طلبان هــم می توان گفت 
هیچ جریانی حاضر نمی شود در انتخاباتی 
یک ســویه حضور یابد. به همین دلیل این 
نگرانی وجــود دارد که در صورت تداوم 
رد صلاحیت ها،  اصلاح طلبان به این نتیجه 
برسند که مثل شهروندان عادی وظیفه شان 

تنها انداختن رأی به صندوق است.
او توضیــح داد: دربــاره اینکــه چه 
کســی می تواند از جانب اصلاح طلبان در 
انتخابات ۱۴۰۰ کاندیدا شــود، می توان به 
آقای اســحاق جهانگیری اشاره کرد. البته 
اگر اصلاح طلبان تغییری در رویکردشــان 
بدهند، می توانند از چهره هایی چون علی 
مطهــری و دکتر ظریف حمایت کنند. این 
۲ چهره با وجود اینکه اصلاح طلب نیستند 
هماهنگی شــان با تفکــرات اصلاح طلبی 

بالای ۸۰ درصد است.
غلامعلــی رجایی در پایــان گفت: 
نکته مســلم این اســت که نظام به حضور 

اصلاح طلبان در انتخابات نیاز دارد.

غلامعلی رجایی فعال سیاسی اصلاح طلب: 

نظامبهحضوراصلاحطلباندرانتخاباتنیازدارد
غلامعلی رجایی گفت : درباره اینکه چه کسی می تواند از جانب اصلاح طلبان در انتخابات ۱۴۰۰ کاندیدا شود، می توان به آقای اسحاق جهانگیری 

اشاره کرد. البته اگر اصلاح طلبان تغییری در رویکردشان بدهند، می توانند از چهره هایی چون علی مطهری و دکتر ظریف حمایت کنند.

در این جلســه که وزرای امور اقتصادی و دارایی، دادگســتری، رییس سازمان بورس و 
اوراق بهــادار، رییس اتــاق بازرگانی ایران، رییس اتاق تعاون ایران و رییس ســازمان 
خصوصی ســازی نیز حضور داشــتند، معاون وزیر امور اقتصادی و دارایی گزارشی 
از عملکــرد هیات مقررات زدایی و تســهیل صــدور مجوزهای کســب و کار ارائه کرد.
در ایــن گــزارش به آثار ملموس اقدامات انجام شــده از ســوی هیئت مقــررات زدایی 
و بهبود کســب و کار اشــاره شــد که بخشــی از این آثار عبارت بودند از: کاهش زمان 
صــدور مجوزها، تقلیل هزینه کســب و کارها، حذف مراجعات حضوری مردم، تســهیل 
در فراینــد اخــذ پروانه کســب صنفی، تســهیل شــروع کســب و کار از طریق پنجره 
واحد فیزیکی، تســهیل در شــرایط و فراینــد واگذاری زمین و تغییــر کاربری اراضی.

رجایی ادامه داد: شــاید عده ای هــم بگویند »اصلاح طلبان باید در هر 
شرایطی در انتخابات شرکت کنند«. جریان رد صلاحیت شاخص های 
اصلاح طبی مثل این اســت که یک کشــتی گیر در اوج آمادگی شانس 
مســلم گرفتن مدال طلا باشد، اما مربیان تیم ملی با دلایل واهی او را از 
ملی پوش شــدن محروم کنند. طبیعی است که آن کشتی گیر چابکی و 
انگیزه اش را به مروز زمان از دســت خواهد داد. درباره اصلاح طلبان 
هم می توان گفت هیچ جریانی حاضر نمی شود در انتخاباتی یک سویه 
حضــور یابد. به همیــن دلیل این نگرانی وجــود دارد که در صورت 
تــداوم رد صلاحیت هــا،  اصلاح طلبان به این نتیجه برســند که مثل 
شــهروندان عادی وظیفه شــان تنها انداختن رأی به صندوق اســت.


